

Nair®
POUR FOR MEN
HOMMES

CREAM
HAIR REMOVER
FOR BODY

CRÈME
DÉPILATOIRE
POUR LE CORPS

PLEASE FOLLOW DIRECTIONS EXACTLY

DIRECTIONS: Gently apply cream evenly and completely to cover hair with a thick, even layer. DO NOT RUB IN. **After 8 minutes** test a small area. If hair does not wipe off easily, leave on a little longer.

DO NOT EXCEED 15 MINUTES. For especially coarse or hard to remove hair, saturate hair with lukewarm water for several minutes, pat dry and then apply product. **TO REMOVE HAIR:** Rinse thoroughly with lukewarm water using a washcloth to wipe off the hair. **DO NOT RUB OR USE SOAP.** Pat dry. Keep container closed when not in use.

WARNING: IRRITATION OR ALLERGIC REACTION MAY OCCUR WITH SOME PEOPLE EVEN AFTER PRIOR USE WITHOUT ADVERSE EFFECT. THEREFORE, TEST BEFORE EACH USE BY APPLYING PRODUCT TO A SMALL PART OF THE AREA WHERE THE HAIR IS TO BE REMOVED. FOLLOW DIRECTIONS AND WAIT 24 HOURS. IF SKIN APPEARS NORMAL, PROCEED TO FULL APPLICATION. **DO NOT USE** ON IRRITATED, SUNBURNED, INFLAMED OR BROKEN SKIN. KEEP AWAY FROM EYES. SHOULD PRODUCT TOUCH THE EYES, WASH THOROUGHLY WITH LUKEWARM WATER. IF IRRITATION OCCURS, CONSULT YOUR PHYSICIAN. DO NOT USE ON HEAD OR FACE, AROUND EYES, IN NOSE, IN EARS, ON NIPPLES, PERIANAL OR GENITAL AREAS. **KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.**

VEUILLEZ SUIVRE LE MODE
D'EMPLOI ATTENTIVEMENT.

MODE D'EMPLOI: Appliquer la crème doucement et uniformément pour couvrir tous les poils d'une couche épaisse et homogène. **NE PAS FROTTER.**

Après 8 minutes, vérifier une petite zone. Si les poils ne s'enlèvent pas facilement, laisser la crème agir un peu plus longtemps. **NE PAS EXCÉDER 15 MINUTES.** Pour les poils particulièrement drus ou difficiles à enlever, saturer les poils d'eau tiède

durant plusieurs minutes, assécher et ensuite appliquer le produit. **POUR ENLEVER LES POILS:** Rincer à fond à l'eau tiède à l'aide d'une débarbouillette. **NE PAS FROTTER NI UTILISER DE SAVON.** Assécher doucement. Garder le contenant fermé lorsqu'il n'est pas utilisé.

MISE EN GARDE: UNE IRRITATION OU UNE RÉACTION ALLERGIQUE PEUT SURVENIR CHEZ CERTAINES PERSONNES MÊME LORSQUE LE PRODUIT A ÉTÉ UTILISÉ AUPARAVANT SANS EFFET INDÉSIRABLE. PAR CONSÉQUENT, IL FAUT TESTER AVANT CHAQUE UTILISATION EN APPLIQUANT LE PRODUIT SUR UNE PETITE PARTIE DE LA ZONE À ÉPILER. SUIVRE LES DIRECTIVES ET ATTENDRE 24 HEURES. SI LA PEAU SEMBLE NORMALE, PROCÉDER À UNE APPLICATION COMPLÈTE. **NE PAS UTILISER** SUR UNE PEAU ENFLAMMÉE, BRÛLÉE PAR LE SOLEIL, IRRITÉE OU LÈSÉE. TENIR ÉLOIGNÉ DES YEUX. SI LE PRODUIT VIENT EN CONTACT AVEC LES YEUX, LAVER À FOND AVEC DE L'EAU TIÈDE. S'IL Y A IRRITATION, CONSULTER VOTRE MÉDECIN. **NE PAS UTILISER** SUR LE VISAGE OU LA TÊTE, AUTOUR DES YEUX, DANS LE NEZ, DANS LES OREILLES, SUR LES MAMELONS, SUR LES ZONES PÉRIANALES OU GÉNITALES. **CONSERVER HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS.**

Trademark of / Marque de commerce de Church & Dwight Co., Inc.
Under license and imported by / Sous licence et
importé par : Church & Dwight Canada Corp.
Mississauga, ON, Canada L5S 0A5
www.naircare.ca